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TIL STEDE: 

Arbeidsutvalg 
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Lars Morten Rosmo, Tilde Sæther, Tore Rennan, Sverre Tyldum, Geir Håvard 
Valstad, Anders Braa og Bård Tore Berntsen 
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Ivan Selliås, Bjørn Eskil Håpnes, Trond Storvoll, Arve Morten Sverkmo, Line 
Torill Fjellheim, Jon Inge Bragstad, John Frode Stamnes, Roar Hatling Jystad, 

Johan Schei, Erik Melting, Ivar Wang, Olav Einar Hegstad, Pål Vidar Graadal, 

Audun Tiller, Lisbeth B. Tangstad, Aursand Gunnar, Geir Håvard Valstad, Otte 

Munkeby, Knut Anders Nordheim, Randi Johanne Skjerve, Erik Undlien, Andreas 
Hojem, John Espen Langseth, Thomas Kristoffersen, Ola Fuglem, Leander Lysklett, 

Karl Stav, Halvor Braa, Arnt Håkon Fløttum, Kristin Myklevoll, Svein Henrik 

Risan, Stig Kristiansen, Stig Sørløkk, Lars Erik Tallerås, Olav Sterten, Anita 
Haltland, Torbjørn Flenstad, Torgeir K. Flenstad, Heidi Butli, Vegard Kulmo, 

Steinar Lium, Odd Magne Nesli, Aud Dagmar Ramdal, Elisabeth Sørlie, Kurt, 

André Nilsen, Jan Henrik Moen, Ola Syrstad, Jens Kristian Eikrem, Peder Hanem 
Aasprang, Olav Gustad, Marthe Holte Sirivik, Peder Sylte, Rolf Kristian Blekken 

og Andreas Kammen 

Valgkomité   

Midt-Norge: 

Erik Gissinger og Einar Botten  

Andre: Borgny Grande (sentral valgkomite), Ole Per Nøsen (årsmøteutsending), Ingunn 

Oldervik Golmen (tårsmøteutsending) og Ingrid Skjervold (ungdomsrepresentant)  
 

Forfall: Håvard Bjørnseth Sævik, Elise Bostad (vara Bjørn Eskil Håpnes møtte), Andrea 

Marie Skjelstad (vara John Frode Stamnes møtte), Finn Egil Adolfsen (vara Roar 

Hatling Jystad møtte), Roar Stene Hojem (vara Lisbeth B. Tangstad møtte), Torleif 
Brænne (vara Gunnar Aursand møtte), Even Landrø (vara Leander Lysklett møtte), 

Nils H. Snekvik (vara Stig Sørløkk møtte), Tore Mellemsæther (vara Anita Haltland 

møtte), Jørgen Rønning (vara Odd Magne Nesli møtte), Ottar Skjølberg, Marte 

Halvorsen (vara Ola Syrstad møtte) og Aleksander Morewood 
  

Konsernstyret: Einar Meisfjord 

Administrasjonen: Magne Trondmo, Pia Køteles, Karin Røhne og Kine Letnes 

  
Referent: Magne Trondmo 

  

Sak nr Sak 

1 Konstituering av møtet 

 

Lars Morten Rosmo ønsket velkommen. 

 

Det ble, via systemet SmartVote, foretatt en kartlegging av deltakere med stemmerett ved 
møtestart. Det var 62 stemmeberettigede til stede ved møtestart.  

(Under valget (sak 10) var det 65 stemmeberettigede til stede før valget startet). 

 
Kommentar: 

Det er svært beklagelig og uheldig at dette møtet kjøres digitalt.  

 
For øvrig ingen merknader til innkalling og sakliste.  
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Vedtak: 

Innkalling og sakliste ble godkjent.  

 
Ole Johan Lysberg og Marthe H. Sirivik ble valgt til å godkjenne protokoll sammen med 

møteleder.  

 

2 Oppsummering 2023 – Midt-Norge 

 

RU-leder Lars Morten Rosmo la bl.a. vekt på følgende: 

• 2024 – et viktig år for landbruket og for bonden 

• Markedsregulatorrollen – vi har i dag for høye kostnader forbundet med denne rollen 

• Resultatet i Nortura i 2023 for dårlig – til tross for forbedring 

• Utredninger rundt konsernstruktur 

• Utfordringer for oss i Midt-Norge. Dersom Nortura, av en eller grunn ikke fortsetter som 

markedsregulator, så er det usikkert hvor i landet vi skal produsere kjøttet. Jfr. det som 
har skjedd på kylling 

• Hvorfor samvirket – viktig å minne oss selv om hvorfor vi har samvirket 

• Betraktninger rundt «hva som må til» 

 

3 

4 

Årsmelding og regnskap 2022 for Nortura SA  

Ny konsernstrategi 

 

Sak 3 og 4 ble tatt under ett 

 
Konsernstyremedlem Einar Meisfjord ga en orientering rundt regnskapet for 2023 og ny 

konsernstrategi.. 

 
AU-fremmet følgende forslag til uttalelse fra RU Midt-Norge knyttet til konsernstrategi: 

 

Nortura står framfor viktige og irreversible valg i året som kommer. Mange spørsmål må besvares 

før endelig vedtak gjøres.  Det er godt forankra at Nortura må ta grep for å bedre lønnsomheten i 
selskapet.    

 

Ru Midt mener det må hentes inn ekstern kompetanse på landbruk og landbrukssamvirke til 
denne prosessen, også som en ressurs for referansegruppa.  

 

For å sikre reell eierstyring må årsmøtet kunne velge mellom minst to reelle valg for drift og 
struktur av selskapet.  Om årsmøtet bare får et valg mellom styret sitt forslag og å drive som før 

vil årsmøtet havne i en tvangssituasjon.  Skulle årsmøtet være uenig med styret vil Nortura bli satt 

i en vanskelig situasjon om det ikke finnes flere valgmuligheter.  

 
Utredninga skal ha som mål å arbeide fram minst tre alternativ som legge fram for årsmøtet:  

 

1. Fortsette som i dag    
 

2. Fremlagt strategi, med svar på spørsmålene som ligger til utredning   

 
3. Alternativ modell med deling av selskapet internt i samvirket   

 

Vedtak i RU:  

Regionutvalget i Midt-Norge vedtok å sende uttalelse (i hht. AU sitt forslag) til konsernstyret og 
referansegruppa 
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Spørsmål/kommentarer:  

• Det blir sagt at pris må benyttes før man kan gå til Omsetningsrådet for å be om midler til 

øvrige reguleringstiltak. Hvor står dette skrevet? Det kan virke som om dette skal brukes 

kun i de tilfeller prisen skal settes ned!? Da vi hadde for lite egg, ble ikke pris brukt før 
andre virkemidler brukt først (åpnet for import). 

• Vi har gitt bort et stort kyllingvolum. Vi har også mister store tilførsler på andre dyreslag 

(der vi har konkurrenter med bedre vilkår). Det haster derfor å gjøre noe. Vi har ikke noe 

mere å miste i Trøndelag. 

• Nekter å tro at det er kun på Øst- og Vestlandet det er mulig å få lønnsomhet innen 
foredling. Vi (Midt og Nord) sender fra oss stor verdiskapning. 

• I f.t. strategi så har ikke vi eiere nok grunnlag til å uttale oss 

• Har vi flere ansattvalgte i konsernstyret enn vi «må ha»? 

• Vi må se nærmere på markedsreguleringsrollen.  

 

5 Orientering fra tilførsel/rådgivning/livdyr 

 

Ny tilførselsleder, Kine Letnes, presenterte seg og ga en orientering fra tilførsel/rådgivning/livdyr 

 

• Tøff konkurranse på alle 4-beinte dyreslag i Midt-Norge 

• Tilleggsytelsene i Nortura blir økt noe på gris og småfe. 

• Jobbes med tiltak knyttet til tilførsler. Jobber med mere aktivitet og synlighet ute blant 

bøndene.  

• Kort om livdyr 

• Kort om ringorm 
 

Spørsmål/kommentarer:  

• Rådgiverne på gris gjør en veldig god jobb. De besitter kompetanse som konkurrentene 

våre ikke kan måle seg med. Vi må bare rette disse ressursene riktig 

• Hvorfor er nedgangen så stor på markedsandel sau/lam? (Handler i hovedsak om få 
slaktede dyr – og dermed store utslag)   

• Puljetillegg fra stk til kg på småfe. Er ikke udelt positivt mottatt 

• Hvordan styrker vi tilleggsytelsene på småfe? Og hvor hentes pengene fra? 

• Høres bra ut at dere tar med dere samvirketanken enda sterkere inn i jobben 

 

6 Status ang. utfasing av Nortura sin kyllingproduksjon i Midt-Norge 

 
AU-medlem fjørfekjøtt, Tore Rennan, orienterte om prosessen rundt Nortura sin utfasing av 

kyllingproduksjon i Midt-Norge 

• P.d. ser det ut til at det er 22 (av 36) som har fått avklart sin situasjon i f.t. videre 

produksjon 

• En produsent har signalisert avvikling 

• Dvs at det gjenstår 13 produsenter der det ikke p.d. er noen avklaring for. Man har likevel 
god tro på at det skal ordne seg for de fleste. 

• Det ble opprettet en krisegruppe blant produsentene, som har forhandlet fram en 

akseptabel løsning for de som evt. ikke får mulighet til å videreføre sin produksjon. 

 
Spørsmål/kommentarer:  

• Det antas at Berika (Røra) vil ha produsenter i sitt nærområde? 

• Hvordan går det med etablering av nytt areal for å kompensere for bortfallet av volum i 

Midt-Norge? 

• Risikerer vi å få for lite kylling, nasjonalt, i en overgangsfase? 

• Burde kretstillitsvalgte fått oversikt over hvem det er som pr nå ikke har fått avtale? 
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7 Oppsummering kretsmøter 

 

Org leder, Magne Trondmo, ga en kort oppsummering etter kretsmøterunden.  
 

Spørsmål/kommentarer:  

• Det bes om at det gjennomføres et Teamsmøte for alle eiere – der styreleder går gjennom 

en del ubesvarte spørsmål fra kretsmøtene – etter samme mal som i fjor. 
 

8 Åpen post 

 

• Kritisk til at det nå innstilles ny styreleder med regnskapsbakgrunn. Den kompetansen har 

vi fra før. Ivar Strand har signalisert at han vil stille som motkandidat. Oppfordrer 
årsmøteutsendingene til å stemme på Ivar. 

• Kadaverhenting. Ordningen fungerer godt, men reagerer på at Ottem transport – som 

kjører nå – har dårligere utstyr. Først og fremst mht. at man ikke kjører med tildekket bil. 

Det er ikke heldig. 

• Årsmøte i Trøndelag Bondelag. Får inntrykk av at det er svært få som vet hva som skjer 
framover – generelt stor usikkerhet. Nortura er til for bonden – så vi kan ikke kun drive 

butikk. Vi må være mer synlige i den offentlige debatten. 

• Den tydeligste stemmen i norsk landbrukssamvirke ble kastet i fjor. Vi må være tydelige i 

årsmøtet om hvem vi ønsker skal styre selskapet. 

• I f.t. fysiske RU-møter og kostnader, så tilbød kretsleder Levanger, Otte Munkeby, at de 

kan ordne med dagsmøter i et forsamlingshus på Levanger 
 

Vi er helt avhengige av at kretsene våre fungerer, og at vi har dyktige folk i lokale verv. Vi har 

mange dyktige kretstillitsvalgte, og synes det er riktig å framheve de som markerer seg mest. 
AU ønsker derfor å gi 2 utmerkelser til tillitsvalgte i Midt-Norge: 

 

Årets kretsutvalg: Krets Levanger 
Årets tillitsvalgt:  Otte Munkeby 

 

Vinnerne får et gavekort fra Medlemsbutikken 

 

9 Orientering fra sentral valgkomité 

 

Borgny K. Grande, leder i sentral valgkomité, orientert om komitéens innstilling til årsmøtet. 
 

Spørsmål/kommentarer:  

• Valgkomiteen har spesielt søkt etter økonomikompetanse. Får inntrykk av at det fra flere 

hold ønsker økt behov for industriell kompetanse og kompetanse på salg/marked. 

Hvordan forklarer valgkomiteen det? 

• Har vi ikke tilgang på industriell kompetanse og kompetanse om salg/marked blant eierne 
i Nortura? 

• Det er et betydelig kompetansegap mellom styre og adm. på de punktene som nevnt av 

forrige taler. Viktkig å følge opp dette framover. 

• Savner i det minste en i styret som kan representere småbønder/heltidsbønder og som 

brenner samvirket og også snakker politikk. 

• Kompetanse bør være langt viktigere enn postnummer og type produksjon. Det viktigste 
er at vi får inn dyktige folk som vil gjøre en jobb for Nortura og for bonden. 

 

10 Valg 

 
Lars Morten Rosmo introduserte ny ungdomsrepresentant (utpekt av AU) i Midt-Norge, Ingrid 

Skjervold, som presenterte seg kort. Hun erstatter Marthe H. Sirivik. 
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Leder i valgkomitéen, Erik Gissinger, presenterte valgkomiteens innstilling. 

 

Leder i arbeidsutvalget (AU):  
Forslag fra valgkomitéen: Lars Morten Rosmo, Skaun, gjenvalg for 1 år. 

 

Lars Morten Rosmo ble valgt for 1 år med 59 stemmer. 3 stemmer var blanke 
 

Nestleder i AU:  

Forslag fra valgkomitéen: Tilde Sæther, Overhalla, gjenvalg for 1 år. 

 
Tilde Sæther ble valgt for 1 år med 60 stemmer. 3 stemmer var blank 

 

AU-medlem småfe:  
Forslag fra valgkomitéen: Atle Moen, Hustadvika, ny for 2 år. 

 

Atle Moen ble valgt for 2 år med 59 stemmer. 4 stemmer var blanke 
 

AU-medlem gris:  

Forslag fra valgkomitéen: Sverre Tyldum, Høylandet, gjenvalg for 2 år. 

 
Sverre Tyldum ble valgt for 2 år med 56 stemmer. 7 stemmer var blanke 

 

AU-medlem egg:  
Forslag fra valgkomitéen: Anders Braa, Trondheim, gjenvalg for 2 år. 

 

Anders Braa ble valgt for 2 år med 60 stemmer. 2 stemmer var blanke 

 

Øvrige arbeidsutvalgsmedlemmer var ikke på valg: 

Arbeidsutvalgsmedlem storfe: Geir Håvard Valstad, Levanger 

Arbeidsutvalgsmedlem fjøre: Tore Rennan, Steinkjer 
 

Vara AU-medlem storfe:  

Forslag fra valgkomitéen: Ingunn Oldervik Golmen, Aure, gjenvalg for 1 år 
 

Ingunn Oldervik Golmen ble valgt for 1 år med 63 stemmer.  

 

Vara AU-medlem småfe:  
Forslag fra valgkomitéen: Arnt Håkon Fløttum, Midtre Gauldal, ny for 1 år 

 

Arnt Håkon Fløttum ble valgt for 1 år med 61 stemmer. 2 stemmer var blanke 
 

Vara AU-medlem gris: 

Forslag fra valgkomitéen: Ole Per Nøsen, Hustadvika, gjenvalg for 1 år  
 

Ole Per Nøsen ble valgt for 1 år med 63 stemmer. 1 stemmevar blank  

 

Vara AU-medlem fjørfekjøtt: 

Forslag fra valgkomitéen: Tor Arne Eggen, Levanger, ny for 1 år 

 

Tor Arne Eggen ble valgt for 1 år med 64 stemmer. 1 stemme var blank 
 

Vara AU-medlem egg 

Forslag fra valgkomitéen: Ingeborg Kvernberg Brede, Snåsa, ny for 1 år 

 
Ingeborg Kvernberg Brede ble valgt for 1 år med 64 stemmer. 1 stemme var blank 
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Utsendinger til årsmøtet sammen med Arbeidsutvalget:  

Forslag fra valgkomitéen:  

• Arnt Håkon Fløttum, Midtre Gauldal, ny for 1 år (suppleringsvalg) 

• Tor Arne Eggen, Levanger, ny for 1 år (Suppleringsvalg) 

• Nils Halvor Snekvik, Heim, gjenvalg for 2 år 

• Ingeborg Kvernberg Brede, Snåsa, ny for 2 år 

• Einar Bredesen, Nærøysund, ny for 2 år 

• Pål Vidar Graadal, Verdal, ny for 2 år 
 

Arnt Håkon Fløttum, Tor Arne Eggen, Nils Halvor Snekvik, Ingeborg Kvernberg Brede, 

Einar Bredesen og Pål Vidar Graadal ble valgt under ett med 63 stemmer. 2 stemmer var 
blanke 

 

Øvrige årsmøteutsendinger var ikke på valg: 

• Ingunn Oldervik Golmen 

• Ole Per Nøsen 

• Steinar Lium 
 

Varautsendinger til årsmøtet for 1 år i nummerorden: 

Forslag fra Valgkomiteen: 

1. Bjørn Olav Okkenhaug, Stjørdal 
2. Line Toril Fjellheim, Steinkjer 

3. Jan Henrik Moen, Surnadal 

4. Elise Bostad, Snåsa 
5. Otte Munkeby, Levanger 

6. Jon Inge Bragstad, Steinkjer 

7. Jørgen Rønning, Indre Fosen 

8. Stein Aa Ørstad, Oppdal 
9. Rolf Kristian Blekken, Gjemnes 

 

Bjørn Olav Okkenhaug, Line Toril Fjellheim, Jan Henrik Moen, Elise Bostad, Otte 
Munkeby, Jon Inge Bragstad, Jørgen Rønning, Stein Aa Ørstad og Rolf Kristian Blekken 

ble valgt under ett med 65 stemmer. 

 
Medlem i valgkomitéen:  

Forslag fra valgkomitéen:  

 

• Jan Erik Holden, Rennebu, for 1 år (suppleringsvalg) 

• Ann Steen Dolmset, Åfjord, for 3 år 

• Tine Kristin Valstad, Verdal, for 3 år 

 

Jan Erik Holden (1 år), Anne Steen Dolmset (3 år) og Tine Kristin Valstad (3 år) ble valgt med 

63 stemmer. 1 stemme var blank 

 
Øvrige medlemmer i valgkomitéen var ikke på valg: 

• Jorunn Karin Kvernen 

• Einar Botten 

 

Leder og nestleder i valgkomitéen:  
Forslag fra valgkomitéen:  

• Leder: Einar Botten, Heim, for 1 år 

• Nestleder: Jorunn Karin Kvernen, Kristiansund, for 1 år 
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Einar Botten og Jorunn Karin Kvernen ble valgt under ett som hhv. leder og nestleder i 

valgkomiteen for for 1 år med 64 stemmer. 1 stemme var blank 

 

Varamedlemmer til valgkomitéen: 

Forslag fra valgkomiteen: 

1. Lars Henrik Kjølstad, Høylandet, ny for 1 år 
2. Anders Røflo, Inderøy, ny for1 år 

3. Lars Kristian Kvernberg, Molde, ny for1 år 

 

Lars Henrik Kjølstad (1), Anders Røflo (2) og Lars Kristian Kvernberg (3) ble valgt under ett for 
1 år med 62 stemmer. 1 stemme var blank 

 

11 Oppsummering/evaluering 

 

Lars Morten Rosmo oppsummerte og avsluttet møtet. 

 

 
 

 

 
Lars Morten Rosmo   Ole Johan Lysberg   Marthe H. Sirivik 

 

Magne Trondmo 

Referent 
           

 


